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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Gospodarki i Budżetu 

Protokół nr 6 

z 6 posiedzenia w dniu 5 grudnia 2024 r. 

 

Obecni: 

1. Andrzej Baron 

2. Agnieszka Demska-Furgał 

3. Bogumiła Freitag 

4. Danuta Klimek 

5. Anna Kubica 

6. Łukasz Odelga 

7. Marek Piekorz 

8. Aleksandra Pudełko 

9. Bernard Pustelnik 

10. Marek Spyra 

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Skarbnik Powiatu p. Renata Rduch 

- Naczelnik Wydziału Rozwoju, Funduszy i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

- Radny p. Wiesław Bigos 

- Radna p. Krystyna Wróbel 

 

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad Komisji 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał pod głosowanie zaproponowany porządek 

posiedzenia (zał. nr 1). 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad Komisji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik, Marek Spyra 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

2. Opinia Komisji w sprawie przedłożonego projektu budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego 

na rok 2025 oraz wieloletniej prognozy finansowej 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury 

i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisja Społeczna, Promocji Zdrowia i Kultury Fizycznej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2025-2032 oraz projekt uchwały budżetowej na 2025 r. wraz ze zmianami. 

 

Skarbnik p. Renata Rduch omówiła projekt uchwały ws. wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2025-2032 oraz projekt uchwały budżetowej na 2025 r. wraz z uzasadnieniem i materiałami 

informacyjnymi oraz zmiany Zarządu do projektu wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

bieruńsko-lędzińskiego na lata 2025-2032 (zał. nr 2) i zmiany do projektu uchwały budżetowej 

powiatu bieruńsko-lędzińskiego na rok 2025 przedłożonego Radzie Powiatu (zał. nr 3). 

Skarbnik Powiatu poinformowała o uchwałach I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 20 listopada 2024 r.: 

- Nr 4200.I.176.2024 w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok, 

- Nr 4200.I.177.2024 w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, 
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- Nr 4200.I.178.2024w sprawie opinii o możliwości finansowania deficytu przedstawionego 

w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego na 2025 r. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał projekty 

uchwał pod głosowanie. 

 

a) opinia nt. projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu bieruńsko-

lędzińskiego na lata 2025-2032 

 

Głosowano w sprawie: 

opinia nt. projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu bieruńsko-

lędzińskiego na lata 2025-2032 ze zmianami 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Danuta Klimek, Anna Kubica, Łukasz Odelga, Marek 

Piekorz, Aleksandra Pudełko, Marek Spyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogumiła Freitag, Bernard Pustelnik 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że Komisja większością głosów, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 

 b) opinia nt. projektu uchwały w sprawie budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego na rok 2025 

 

Głosowano w sprawie: 

opinia nt. projektu uchwały w sprawie budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego na rok 2025 ze 

zmianami 
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Danuta Klimek, Anna Kubica, Łukasz Odelga, Marek 

Piekorz, Aleksandra Pudełko, Marek Spyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogumiła Freitag, Bernard Pustelnik 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że Komisja większością głosów, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

  

3. Opinia nt. projektu uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego na 

rok 2024 

 

Skarbnik p. Renata Rduch przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu 

bieruńsko-lędzińskiego na rok 2024 wraz z uzasadnieniem. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu bieruńsko-lędzińskiego na rok 

2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

 



5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Danuta Klimek, Anna Kubica, Łukasz Odelga, Marek 

Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik, Marek Spyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogumiła Freitag 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

  

4. Opinia nt. projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu 

bieruńsko-lędzińskiego na lata 2024-2032 

 

Skarbnik p. Renata Rduch przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej powiatu bieruńsko-lędzińskiego na lata 2024-2032 wraz z uzasadnieniem. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu 

bieruńsko-lędzińskiego na lata 2024-2032. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Danuta Klimek, Anna Kubica, Łukasz Odelga, Marek 

Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik, Marek Spyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogumiła Freitag 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

5. Opinia nt. projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

i Powiatu na lata 2025-2035+ 

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego i Powiatu na lata 2025-2035+ 

wraz z uzasadnieniem.  

 

O godz. 14.47 posiedzenie komisji opuścił radny p. Marek Spyra. 

 

Radna p. Agnieszka Demska-Furgał zapytała o powołanie zespołu roboczego. Jak zrozumiała, 

chcą dopiero powołać taki zespół składający się z przedstawicieli wszystkich gmin, czy ma to być 

zespół roboczy w ramach pracowników starostwa powiatowego.   

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

odpowiedziała, że pracowników starostwa powiatowego. W gminach odbyło się już takie 

powoływanie zespołów, gdzie każda gmina oddzielnie powołuje swoje zespoły.  
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Radna p. Agnieszka Demska-Furgał stwierdziła, że skoro to ma być dokument ponadlokalny 

opracowany w partnerstwie, byłoby zasadne aby stworzyć grupę roboczą składającą się 

z przedstawicieli wszystkich gmin, gdzie zebraliby się też radni. Dobrze byłoby taki dokument 

opracować wspólnie.  

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

odpowiedziała, że każda gmina powołała swoje zespoły robocze zgodnie z pewnymi branżami: 

środowiskowe, społeczne i gospodarcze. W zależności od tego jakiego typu będą odbywały się  

warsztaty, takie osoby będą wytypowane. Zapraszani są również przedsiębiorcy, organizacje 

pozarządowe, więc spotkania są otwarte odnośnie strategii.  

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz zapytał na jakim etapie będzie scalenie tych 

wszystkich, osobnych programów w jeden i kto to będzie robił.    

 

Starosta p. Łukasz Odelga odpowiedział, że to powstaje jako jeden dokument, więc nie będzie 

sytuacji, że potem będą go gdzieś scalać. Po dokonanych ustaleniach z włodarzami miast, każda 

z gmin branżowo wyznaczy 3-5-osobowe zespoły, które w sposób ciągły będą uczestniczyć w tych  

pracach. Patrząc na harmonogram, robią to w formule otwartej dla całego powiatu, plus podmioty, 

na których uczestnictwie im bardzo zależy, np. strefa ekonomiczna, duże przedsiębiorstwa oraz 

NGO. Będą przypominać o spotkaniach, ale traktują to jako formę otwartą, gdzie powstaje 

dokument od samego początku scalony, dotyczący wszystkich gmin i powiatu. Dodał, że 

w ustalonych terminach będą już procedować ustaloną strategię.  

 

Radny p. Bernard Pustelnik zapytał, czy po opracowaniu strategii dla powiatu i gmin, taki 

dokument będzie przydatny przy aplikowaniu do programów unijnych o środki unijne. Jeżeli tak, 

to prosiłby aby pani naczelnik wymieniła i wskazała takie działania. Będzie ogólny dokument 

strategii i załóżmy, że ktoś nie będzie się wywiązywał w perspektywie 2-5 lat z przyjętej strategii, 

zapytał co wtedy.  

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

odpowiedziała, że zawsze przy ubieganiu się o fundusze unijne muszą odnosić się do aktualnej 
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strategii. W momencie przyjęcia nowej strategii będą odnosić się do wszelkich programów w niej 

zawartych. W przypadku strategii powiatu, która dotychczas obowiązywała, wykonywali co roku 

jej monitoring.  

 

Radny p. Bernard Pustelnik zapytał odnośnie monitoringu,  jeżeli któreś z zadań, z jakiś przyczyn 

nie było wykonane w tej strategii, to co wtedy się działo.  

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

odpowiedziała, że były uzasadnienia dlaczego dane działania się nie odbywały, na koniec strategii 

były opisywane działania ewaluacyjne, które wprowadzały jakąś modyfikację, dlaczego dane 

działanie nie zostało spełnione.   

 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała o uchwałę w sprawie tego harmonogramu, który powinien 

być szczegółowy. Otrzymali informację na temat terminów i czynności związanych z realizacją 

Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego i Powiatu na lata 2025-

2035+. W projekcie uchwały ten harmonogram jest bardzo ogólny, rozbicie na kwartały to nic 

szczegółowego, pomimo zapisu w tytule uchwały. Czy nie można by ująć tego szczegółowego 

harmonogramu w tym projekcie uchwał.  

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

odpowiedziała, że każda zmiana przesłanego szczegółowego terminu powodowałaby zmianę 

uchwały i wnoszenie jej do zaopiniowania przez komisje, a później do przedstawienia na sesji. 

Dlatego są takie ogólne dane, które pokrywają się ze szczegółowymi datami.  

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego i Powiatu 

na lata 2025-2035+ 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Spyra 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z propozycją planu pracy Komisji na 2025 r. (zał. nr 4). 

 

Radny p. Bernard Pustelnik ma wątpliwość do tematu zaplanowanego na 17.02.2025 r. dot. 

zimowego utrzymanie dróg, zapytał w jakim to jest zakresie. Będzie to jeszcze zima, czy będą to 

oceniać, zapoznawać się z bieżącą sytuacją, Może zrobić ten temat w kwietniu, maju i rozliczyć to 

zimowe utrzymanie dróg. Nie wie jaki materiał otrzymają do tego zimowego utrzymania dróg. 

Upewnił się, że 18 marca 2025 r. o godz. 13.30 jest spotkanie z PINB. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz wyjaśnił, że ten termin 18 marca nie zbiega się 

z pozostałymi terminami posiedzeń komisji, ponieważ nie mógłby być obecny na posiedzeniu, 

dlatego przesunął termin o jeden dzień. Jeżeli chodzi o zimowe utrzymanie dróg to będą mieć wtedy 

jasność na jakim etapie jest utrzymanie dróg.  

 

Radna p. Krystyna Wróbel zabrała głos w kwestii rozliczenia zimowego utrzymania dróg. Z tego 

co się orientuje, to gminy mają podpisane z powiatem dotacje roczne, czyli od stycznia do końca 

grudnia, i to jest do końca kwietnia, potem okres zimowy od października do końca grudnia, dlatego 
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jest to tak dziwnie podzielone. Powinni otrzymać roczne rozliczenie za zimowe utrzymanie dróg, 

czyli to, co zapłacono od stycznia do kwietnia i to, co do końca grudnia będą płacić.   

 

Radny p. Bernard Pustelnik stwierdził, że jak rozumie w grudniu będą się zajmować rozliczeniem 

za 2024 rok.  

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz zaproponował, aby tematem posiedzenia 17 lutego 

2025 roku było „Zimowe utrzymanie dróg w roku 2024”. 

 

Radny p. Bernard Pustelnik zasugerował jeszcze zmianę terminu posiedzenia 16 czerwca 2025 r.,  

na którym mają zajmować się zadaniami inwestycyjnymi i remontowymi powiatu, czyli w połowie 

roku będą określać jakie są zadania remontowe i inwestycyjne dla PZD. Uważa, że może trochę za 

późno na to, może musiałoby to być trochę wcześniej.  

 

Radna p. Agnieszka Demska-Furgał zapytała, czy zadań remontowo-inwestycyjnych powiatu nie 

można by było połączyć z placówkami oświatowymi, które też są zadaniami remontowo-

inwestycyjnymi powiatu i znaleźć przestrzeń na inne tematy. Uważa, że spraw do omówienia jest 

zawsze dużo.  

 

Wywiązała się między radnymi dyskusja na temat zmian w planie oraz przedstawianych propozycji, 

między innymi: stworzenie regulaminu nagradzania sportowców dyscyplin nieolimpijskich, 

niepublicznej placówki PPP, zmian budżetowych oraz budowy drogi ekspresowej S1. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz przedstawił zaproponowane zmiany oraz 

poinformował, aby ewentualne nowe tematy przedstawić na sesji w dniu 18.12.2024 r., wtedy też 

będą je zatwierdzać.    

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał plan 

pracy Komisji na 2025 rok wraz ze zmianami pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok ze zmianami 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Spyra 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że plan pracy komisji na 2025 rok ze 

zmianami został przyjęty jednogłośnie (zał. nr 5). 

 

 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał protokół nr 5 z dnia 18.11.2024 r. pod 

głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Spyra 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że protokół nr 5 z 18.11.2024 r. został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

 

8. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski 

 

Wobec braku zgłoszeń, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

  

 

 

Przygotowały:  

Renata Gryczuk 

Grażyna Sojka 

 

Zał. 5 


